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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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17. јуна 2024.

На осмој седници Скупштине 
Града Прокупља, одборници су 
усвојили више предлога Одлука 
важних за фуннкционисање града 
и живот његових становника.

Као један од важнијих предлога, 
који су одборници данас усвојили 
јесте Одлука о приступању оту ђе
ња непокретности у јавној својини 
града Прокупља, прикупљањем 
писаних понуда.

– Реч је о простору  где се не
кад налазила пијаца, која је и та
да била неусловна. Све се ра ди са 
циљем уређења града и про стора 
какав наши суграђани заслу жу
ју, рекла је известилац и руко
во дилац Одељења за урбанизам, 
стамбенокомуналне делатности 
и грађевинарство Градске управе 
Града Прокупља, Весна Живко
вић.

Она је објаснила  да се ради о 
простору укупне површине 13а 
98м квадратних и објекта на њему, 
чија површина износи 71 метар 
квадратни. Висина процењене 
почетне вредности је 35.000,00 
евра за целокупну непокретност, 
а одлука о продаји је донесена у 

циљу привођења планираној на
мени у складу са Планом гене рал
не регулације.

У наставку седнице усвојени 
су и предлози Одлука о отуђењу 
непокретности и неизграђеног 
грађевинског земљишта у јав ној 
својини града Прокупља, непо
средном погодбом.

Одборници су разматрали и 
усво јили Предлоге Одлука о рас
пуштању Савета месних заједница 
на територији града Прокупља и 

дали сагласност на Предлог Ре
шења о именовању повереника 
месних заједница на територији 
гра да Прокупља.

На овом заседању Скупштина 
је усвојила и Програм пословања 
Јавног предузећа за урбанизам 
и уређење града Прокупља и да
ла сагласност на Програм кори
шћења субвенција буџета Града 
Прокупља. Овом приликом су 
подржана Решења Програма пос
ловања ЈКП „Градски водовод“ и 

Годишњег програма пословања 
„Demetra ad Facility“.

Као важан, усвојен је и Пред
лог Годишњег програма заш тите, 
уређења и коришћења по љо при
вредног земљишта у др жавној 
сво јини на територији гра д а 
Про купља за 2024. годину. Име
новане су Изборна комисија и 
Дру гостепена изборна комисија 
за спровођење избора за чланове 
Савета месних заједница.

Разматрани су и усвојени пред
лози Решења о измени решења 
ЈП за урбанизам и уређење гра да 
Прокупља, као и  о измени Ре   ше
ња о именовању чланова Школ  
ског одбора Основне школе „Све
ти Сава“ у Прокупљу.

Између осталог, данас су усво
јени и годишњи извештаји о раду 
и финансијски извештаји за 2023. 
годину, Народног музеја Топлице, 
Културнообразовног центра 
„Топлица“,Народне би блиотеке 
„Раде Драинац“, Дома културе 
„Радивој Увалић Бата“, Историјског 
архива Топлице и Центра за 
социјални рад „Топ лица“, чији је и 
Програм рада за 20 24. годину, овом 
приликом подр жан.

Л.С.

Осма седница Скупштине Града Прокупšа

Усвојене одлуке у циљу бољег функционисања града

26. јула 2024.

Град Прокупље и у овој години, 
наставља са реализацијом инфра
структурних пројеката, у циљу 
обезбеђивања бољих услова за 
живот грађана, како у граду, тако 
и на сеоском подручју. Данас се 
асфалтирају две градске улице, 
Авалска у дужини од 250 метара 
и  Милоша Црњанског, у дужини 
од 100 метра, са обостраним иви
чњацима. За обе је из буџета Града 
Прокупља издвојено око осам ми
лиона динара.

– Налазимо се у Авалској ули
ци, где су се стекли услови за ас
фал тирање. Након спроведене 
на бавке и избора извођача, при
ступило се и асфалтирању ко
је ће бити у два слоја. Поред ове 
ули  це, данас ће први слој ас фал
та добити и улица Милоша Цр
њанског. У скорој будућности 
асфалт ће добити и становници 
ули це Станоја Главаша. Ту на
равно нећемо стати, већ ћемо и 
у бу дућем периоду, наставити са 
овим активностима, како би сваки 
становник нашег града могао да се 

похвали тиме да има асфалтирану 
улицу, рекао је приликом обиласка 
радова на асфалтирању Авалске 
улице у Прокупљу, градоначелник 
Мирослав Антовић.

Он је додао, да колико је важно 
асфалтирање градских путева и 
улица, подједнако је важно и уре
ђење путних праваца у сео ским 
под ручјима, па ће се у на редном 
пе риоду радити на наси пању пу
тева у сеоским срединама.

Један од становника Авалске 
улице, Славче Ранђелов, похва
ливши раднике, који су изводили 

радове, није крио одушевљење, 
што и његова улица добија асфалт.

– Радујемо се сви, а посебно нам 
је драго, јер нам је дато обећање, 
испуњено. Лепо је кад ходате ули
цом, која је асфалтирана. Про сто 
речено, свакодневно фун кци они
сање ће нам бити итекако ола к
шано, истакао је Ранђелов, у име 
свих станара ове улице.

Пројекат за асфалтирање, ових 
двеју улица, урадило је Јавно пре
д узеће за урбанизам и уређење 
Гра д а Прокупља, које врши и над
зор над радовима.                     Л.С.

Радови на путно¼ инфраструктури

Асфалтиране градске улице Авалска и Милош Црњански
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

16. јула 2024.

Седница Скупшине Града Про
купља, девета по реду, данас је 
одржана по хитном поступку. На 
Дневном реду су се нашли Пред
лози Одлука, који су усвојени, у 
интересу свих грађана.

Најпре су одборници усвоји
ли Одлуку о покретању пос туп
ка јавног интереса за експро
при    јацију и админи стративни 
пре нос непокретности, за из
град  њу тротоара у улицама „Арсе
ни  ја Чарнојевића“ и „Милена Јо ва
новића“, у Прокупљу.

– Ове улице представљају др  
ж авни пут другог Б реда, а њи
хо вим проширењем за тро  тоаре, 
моћи ћемо да сани ра мо кишну 
ка нализацију, ка на  лизацију и 
во     доводну мре жу, рекла је изве
сти  лац Вес на Живковић, ру ко
во дилац Оде љења за урбанизам, 
стамбеноко  муналне делатности 
и гра ђе винарство Градске управе 
Града Прокупља.

Разматрана је и усвојена Од
лу   ка о покретању поступка ут
вр ђи  вања јавног интереса, за не    
потпуну експропријацију ин адми   
нистративни пренос не по   к рет но  
сти, за изградњу ат мо  с ферске ка   
нализације у Про     купљу. Ката
старске пар це   ле, које су предмет 
не пот  пу не експропријације и 
адми  нистративног преноса су де
ло ви катастарских парцела бр.803 
и 809, обе КО Доња Стражава. 
Обу  хваћене су Планом генералне 
ре гулације града Про купља.

Истичући разлоге због којих је 
усвајање ове одлуке од великог 

значаја, известилац Весна Жив
ковић је навела да ће сам коле ктор, 
који ће бити постављен, спро вести 
кишну атмосферску канализацију, 
из улице „Арсен ија Чарнојевића“ у 
стражавачку  реку.

– Сам колектор ће проћи кроз 
поменуте парцеле, где ће се по
ложити цеви и спровешће се у 
реку. Једном заувек ће се ре ши 
ти вишегодишњи проблем ску
пљања кишне и атмосферске кана
лизације у овој улици, обја снила је 
Живковић.

На овој седници Скупштине 
гра да је усвојен и Предлог Решења 
о образовању и именовању Ко
мисије за планове града Про ку
пља. Комисија броји пет чла нова, 
а за председника је изабрана 
Бојана Вукадиновић, њен заменик 
је Михајло Костић, док су чланови 
Марица Мијајловић, Драган Ми
цић и Марија Видић. Секретар 

ове комисије је Весна Живковић. 
Она ће обављати стручне послове 
у поступку израде и спровођења 
планских докумената и давања 
стручног мишљења, по захтеву 
надлежних органа управе.

Одборницима се овом при
ликом обратио и заменик гра
доначелника Прокупља Марко 
Костадиновић и нагласио да све 
што ради Град Прокупље, ради то 
у интересу својих грађана.

– Добро је да је Град успео да 
обезбеди средства за реализацију 
ових дугогодишњих проблема. У 
питању су велика новчана сред
става, мислим да је вредност овог 
пројекта преко 200 милиона ди
нара. Наше грађане, који жи ве 
у овом делу града, посебно мо
лим да имају стрпљења и ра зу
ме вања. Динамика радова иде 
по предвиђеном плану, уговорне 
оба везе се поштују. Потрудићемо 
се да то што пре завршимо и трај
но решимо проблем, јер се не 
ти че само житеља овог дела гра
да, већ свих нас, закључио је за
меник градоначелника Марко Ко
стадиновић.

Л.С.

Девета седница Скупштине Града Прокупšа

Донете Одлуке у интересу свих грађана

A К Т У Е Л Н О

 06. јуна 2024.

Министарство за бригу о се лу 
доделио је Граду Прокупљу бес
по  вратна средства за купови  ну 
минибуса, за потребе у сврхе ко је 
су од значаја за локалну само упра
в у као што су превоз пољо при 
вредника, културно умет  ни  ч ких 
друштава, спортиста, ста  но вника 
на сеоском подру чју и др.

Уговор о дедели бесповратних 
средстава у износу од 7.000.000,00 
динара потписао је градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић, 
који је рекао да је Прокупље јед на 
од 17 локалних самоуправа чи ји су 
пројекти одобрени и да ће куповина 
минибуса знатно побо љшати 
квалитет услуга локалне са  моуправе.

– Захвални смо Министарству 
за бригу о селу што је међу пр

вим оваквим пројектима опре
де лила бесповратна средства за 
Град Прокупље, тако да ћемо ис
по  штовати све процедуре и у за
датом року набавити минибус, 
ка  з ао је Антовић и додао да је реч 
о минибусу који има укупно 21 
пут ничко седиште.

Приликом потписивања уго
вора са представницима локал
них самоуправа, министар Ми
лан Кркобабић је рекао да је 17 
ло   калних самоуправа добило 
сре дства за куповину минибуса, 
што ће омогућити превоз ста нов
ника и у најудаљенијим кра јевима 
Србије. Кркобабић је по себно 
иста као да једно возило одлази на 
Ко сово и Метохију, у Ораховац. 
Ти ме ће 750 ста   нов ника у њихова 
три села имати ре шен превоз.

Љ.М.

Град Прокупšе добио бесповратна средства 

Минибус за бољи квалитет услуга
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A К Т У Е Л Н О

 28. јуна 2024.

Традиционалан Видовдански 
са бор, одржан је на Видовдан, у 
Конџељу, надомак Прокупља, где 
су заслужним појединцима до
дељене Видовданске повеље.

У манастиру Светих архан
ге   ла Михаила и Гаврила, у при
су   ству великог броја житеља 
То  п    лице, свету архијерејску ли
тур  гију служио је Његово Пре
о свештенство митроплолит ни
шки Арсеније, који је заједно са 
начелником Топличког управног 
округа лауреатима уручио при
знања.

Присутне грађане, међу који
ма су били и представници Ср п
ске православне цркве, ло кал      них 
самоуправа Топличког ок    руга, 
Војске Србије и МУПа,     је у 
име овогодишњег домаћина Ви
довданског сабора, Града Про ку
пља, градоначелник Мирослав 
Антовић.

– Окупљени око наше свети ње 
данас и сутра, као и јуче, наста
вљамо где смо стали. Настављамо 

свету културу и традицију на
ших предака, оснивача српске др
жаве, утемељивача наше цркве, 
косовских јунака и свих оних 
ко ји су дали препознатљив печат 
на шем народу. Идемо напред 
да би се чуо глас страдалника и 
по бедника, браниоца правде и 
отаџбине. Глас пркоса Топлице 
и Србије, кроз који звече оклопи 
косовских витезова, певају гусле, 
чује се српска труба са Цера и 
Колубаре и фијук метака браниоца 
Србије од фашиста и агресора. 
Наши преци су нам даривали 
сло боду и мир исписане крвљу, а 
ми за будућа поколења треба да 

чувамо и градимо нашу државу, да 
наша младост у будућност може 
да понесе позитивне вредности 
наше значајне прошлости, рекао 
је поздрављајући окупљене око 
храма Светих архангела Михаила 
и Гаврила, градоначелник Града 
Прокупља Мирослав Антовић.

Начелник Топличког управног 

округа Златан Миљковић је овом 
приликом истакао да смо се данас 
на Видовдан сабрали на овом 

светом месту, да сви заједно одамо 
признање људима, који су својим 
делима, оставили неизбрисив траг 
у нашој заједници.

– Овај дан када славимо сећа ње 
на славне јунаке Косовске бит
ке, кнеза Лазара, Милоша Оби
лића, Топлицу Милана и Ивана 
Косанчића, носи у себи тежину 
и снагу наше историје, али и на
дахнуће за будућност. Као што 
су наши преци, пре више од ше
ст векова, стајали на пољу Ко
сову, свесни да бране част, ве ру 
и слободу, тако и ми данас сто
јимо овде да одамо признање, 
они ма, који својим делима чувају 

и унапређују нашу заједницу. 
Данас док уручујемо признања, 
која носе имена ових славних 
ју нака и јунакиње, сетимо се 
да су дела, која препознајемо 
и награђујемо, одраз тих вред
но  сти. Нека вам буде на част и 
понос што настављате њихову 
традицију, што својим радом 
и посвећеношћу, доприносите 
бо љитку наше заједнице. Наш 
задатак јесте да чувамо хероје 
про шлости, али и да препознајемо 
и славимо хероје садашњости, на
гла сио је Миљковић, обраћајући 
се окупљенима у Конџељу.

Његово Високопрео свенште
нство Митрополит нишки Арсе
није је обраћајући се данас, сви
ма који су дошли да обележе 
Ви довдан у Конџељу, рекао да 
смо се сабрали овде, да се још 
јед ном подсетимо величине и 
значаја овог светог места за нас, 
не само као пуког споменика на 
Косовски бој, већ као духовног и 
моралног васпитача нашег народа 
и националног бића.

– Данас смо овде у знак бла
годарности нашим светим пре
цима, косовским јунацима, ко ји 
су свој живот положили за Хри
ста, бранећи свој народ, своју ве

ру и своје огњиште. Видовдан је 
велики петак наше историје, на 
Видовдан је наш мали народ рас
пет на крст. Ретко је који народ 
по стао оно што историјски јесте, 
преко своје највеће трагедије, као 
ми Срби. Као што је хришћанство 
оно што јесте, кроз крст Христа 
спаситеља, тако смо ми, Срби, 
то што јесмо, кроз наше Косово 
и наш Видовдан. Видовдан је 
празник српског страдања, али и 
празник живота. Славећи Видов
дан, славећи Кнеза Лазара и све 
те косовске мученике, славимо 
победу живота над смрћу. Иако 
историчари, Косовски бој и 

косовску голготу сматрају нашим 
поразом, он је за нас несумњива 
победа. Победа зато што је мотив 
и циљ Кнеза Лазара и његове 
војске било Царство небеско, а не 
спашавање државе или било чега 
земаљског и пролазног, подвукао 
је митрополит нишки Арсеније

Повеља „Цар Лазар“ припала је 
Моми Николићу, власнику „Група 
Моником“. Повељом „Царица 
Милица“ награђена је доц. др 
Мирјана Бојанић Ћирковић, чи
ји научни рад је у значајној ме
ри оријентисан ка Топлици, а 
јавно деловање ка афирмацији 
књижевности и културе Топли
чког округа. Повеља „Југ Бог
дан“, ове године додељена је 
пес нику Душку Арсенијевићу, 
Прокупчанину, који је познат по 
текстовима, које је написао за 
многе музичке групе, међу ко
јима су и Кербер, Лутајућа ср
ца. Повеља „Косанчић Иван“, 
до  дељена је Спортском центру 
Кур шумлија, који је уз подршку 
ло калне самоуправе у последњих 
не колико година издвојио знат
на средства, како за улагања у 
ин фраструктуру, спортске те ре
не, тако и саме опреме за спорт. 
Овогодишњи добитник Ви дов

Одржан Видовдански сабор у КонŸеšу

Додељене Видовданске повеље овогодишњим лауреатима 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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A К Т У Е Л Н О

данске повеље „Милан Топ лица“ је 
Филип Маслаковић због залагања 
за свој родни крај и помоћи коју 
пружа школи у То врљану.

У име овогодишњих лауреата 
Видовданских повеља, на Видов

данском сабору, захвалила се до
би тница „Царице Милице“ Мир
јана Бојанић Ћирковић.

– Захваљујемо што сте овим 
повељама осветлили лица оби ч
них људи, ваших суграђана. На
дамо се да ће овакав поступак То

пличког управног округа, до датно 
мотивисати и остале житеље, да 
се више и боље укључе у развој 
нашег краја и да се управо делима 
уписују у спомен, у културу сећања 
Топлице, рекла је овогодишња 

добитница Видовданске повеље 
„Царица Милица“

Пропратни део програма при
пре миле су прокупачке установе 
културе, а у њему су учествовали 
Црквени хор Свети Прокопије, 
хармоникаши Василије Ђорђевић 

и Немања Радосављевић, као и 
фолкорни ансамбл „Драинац“ из 
Блаца. Снежана Теодоропулос 
из Блаца је говорила своју песму 
„Гра чаница“, а прокупачки глумци 
су извели рецитал по мотивима 

драма Милована Витезовића о 
Косовском боју.

Овом приликом, вредним књи
гама су награђени и ученици, који 
су били најбољи на литерарном 
конкурсу, који традиционално 
расписује Топлички управни ок

руг поводом Видовдана. То су 
уче  нице шестог разреда, Неда Ки
та  новић, Јања Филиповић и Петра 
Соколовић.

Део овогодишњег обележавања 
Видовдана у Конџељу, била је и 

промоција часописа „Топлички ве
нац“, који су читалачкој публици 
представили, главни и одговорни 
уредник Драган Огњановић и 
исто ричар кустос у Народном му
зеју Топлице, Маја Димић.

Л.С.

О добитницима Видовданских 
признања   

Добитник престижног при
зна  ња, повеље „Цар Лазар“ ко
ју поводом Светопличког ви
дов  данског сабора додељује 
То   п   лички управни округ, ове го
дине  је Мома Николић власник 
„Групе Моником“. Ову компанију 
чине два привредна друштва, 
ИГМ Младост, један од највећих 
произвођача грађевинског мате
ријала у чијем саставу послује Ци
глана у Малој Плани и Моником 
АД, један од највећих произвођача 
и прерађивача воћа у Србији.

Група Моником, чији је влас ник, 
оснивач, идејни творац и носилац 
овог епохалног биз ниса Мома 
Николић, дипл. еко номиста, рођен 
у Алексинцу, ус пешно послује од 
1991. године и упошљава око 800 

радника. Од приватника трговинске 
радње „Мо рава“ трновитим путем 
сти гао је до власника једног од нај
успешнијих система у Србији, о 
чему сведочи укупан промет групе 
МоникомМладост у 2022. години 
у износу од 78 милиона евра. Ова 
друштвено одговорна компанија 
је у самом врху највећих донатора 
друштвеној заједници, што је још 
један разлог више да понесе ово 
престижно признање.

„Моником“ АД  са погонима за 
замрзавање и сушење воћа у Алек
синцу  и сопственим план та жама 
вишње и шљиве на 430 хектара, 
представља једног од највећих 
произвођача и прерађивача воћа 
у Србији.

Осим повеље „Цар Лазар“, Ор
га ни зациони одбор Сабора је по
вељом „Царица Милица“ наградио 

доц. др Мирјану Боја нић Ћирковић, 
која је рођена у Прокупљу, а живи у 
Блацу. Од 2014. године запослена 
је на Фило зофском факултету у 
Нишу, где је 2018. године добила 
звање доктор филозофских наука. 
Њен научни рад је у значајној мери 
оријентисан ка Топлици, а јавно 
деловање ка афирмацији књи
жевности и културе Топличког ок
руга.

Видовданска повеља „Југ Бог
дан, ове године додељена је пе с
нику Душку Арсенијевићу, Про
купчанину који је детињство 
про  вео у селу Стубал код Бла
ца, а данас живи и ради у Ни шу. 
Дипломирао је на Групи за со ци
ологију Филозофског фа кул тета 
у Нишу и радио као уре дник ЈП 
Ниш филм до 2006. го дине. Бави 
се писањем поезије, а познат је 

по текстовима за музичке гру пе 
Кербер, Лутајућа срца, и др. Ос
вајач је више признања за збир ке 
песама и као текстописац за по
знате композиције.

Видовданска повеља „Косанчић 
Иван“, додељена је Спортском 
центру Куршумлија, који је уз 
подршку локалне самоуправе у 
последњих неколико година из
двојио знатна средства, како у 
улагања у инфраструктуру, спор
тске терене, тако и саме опреме за 
спорт.

Из овог дела Топлице потиче 
још један добитник Видовданске 
повеље, а то је Филип Маслаковић, 
коме је додељена повеља „Милан 
Топлица“. Филип је ово признање 
добио за залагање за свој крај, по
моћ школи у Товрљану и много 
још добрих дела.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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21. јула 2024.

У храму Светог Великомученика 
Прокопија у Прокупљу, у наве
черје храмовне и градске славе, 
Његово Преосвештенство митро
полит нишки Арсеније, служио 
је вечерње богослужење. Након 
завршетка вечерње службе, усле
ди ла је величанствена литија. Она 

је окупила велики број грађана, 
међу којима су били припадници 
војске, полиције, свештеници, 
представници Града Прокупља и 
њихови гости из побратимљених 
градова и општина Епона, Ко
чевја, Богатића и Коретишта, цр

квени хор, деца – чланови КУД 
,,Абрашевић” и ,,Топлица” у наро
дним ношњама.

Колона је кренула из порте цр
кве, наставила Југ Богдановом 
и Косовском улицом, којом је 
симболично и затворен круг, по
в ратком у порту древног про
купачког храма, где је Митрополит 
нишки Арсеније, Прокупчанима 

честитао градску славу и пожелео 
им мир, радост и благостање.

После богослужења, у Дому кул
туре је одржана свечана академија, 
посвећена небеском заштитнику 
Прокупља. У присуству Његовог 
преосвештенства митрополита 
нишког Арсенија, председника 
Скупштине града Прокупља, 
пред ставника Војске и Полиције 

Републике Србије, свештенства, 
представника општина Топлич
ког округа, пријатеља из побра
ти мљених градова Епона, Коче
вја, Богатића и Коретишта, као 
и овогодишњих лауреата, градо
начелник Прок упља Ми ро

слав Антовић је пожелео добро
дошлицу присутнима, а својим 
суграђанима честитао славу Свети 
Прокопије.

– Свети Прокопије, заштитник 
свих нас, изабрао је баш наш град 
и људе, да нас подучи љубави 
пре  ма Христу, да нас заштити и 
осо коли. Његова љубав, вера и 
страдање, треба свима нама да 

бу де водиља да негујемо људске 
вред ности, као и да се међусобно 
поштујемо и солидаришемо, рекао 
је градоначелник поздрављајући 
окупљене на свечаној академији.

Како је навео, у протеклих не
ко лико дана на Славским све
ча ностима, окупљали смо се на 
духовним, културним и спор
тским манифестацијама, у част 

заштитника нашег града, како би 
на достојан начин обележили ње
гово име. Ова година је посебно 
значајна за нас и из разлога, што 
се 9. септембра навршава 1090 
година од постојања цркве Светог 
Прокопија.

– Данас ми имамо велику оба
везу да будемо достојни нашег 
свеца заштитника и наших слав
них предака, који положише своје 
животе на олтар отаџбине.

Угледајући се на њих, има мо 
за датак да изградимо проспе
ри тетну будућност за све наше 
гра ђане. Да се свим снагама бо
римо да наш град буде место у 

које људи желе да дођу и живе, а 
његови мештани остану и својим 
радом и пожртвованошћу град 
учине бољим и лепшим, истакао 
је градоначелник Антовић.

Те промене, према његовим 
ре  чима, нису ни брзе, ни једно
ставне, али заједничким снагама, 
можемо и морамо да искористимо 
потенцијале које нам град пружа.

– Наш залог за будућност је 
завршетак најсавременијег Здрав
ственог центра, изградња вртића, 
асфалтирање путева и обнова ин
фра структуре. Уложићемо макси
мални напор да обезбедимо нова 
радна места и створимо услове 

за бољи живот наших грађана, 
да млади људи нађу запослење у 
свом родном месту и у њему за
снују породице, нагласио је градо
начелник Прокупља Мирослав 
Антовић.

Он је овом приликом уру
чио Плакету и Похвалнице ово 
годишњим лауреатима, др Мир
јани АндрејевићКри, док тор кама 

Уочи великог празника свих Прокупчана

Литија и свечана академија у част Светог 
Прокопија
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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Биљани Кукић и Ма рији Ратковић
Јанковић, као и Ненаду Гиздавићу, 
који су нас, како је истакао, својим 
залагањем за боље и успешније 
Про купље, задужили. То су учи
нили својим хуманитарним де
лима, пожртвованошћу и про
фесионалним радом, којим су 
помагали наше суграђане. На тај 
начин су постали прави амба
садори нашег града и цркве Све
тог Прокопија.

На свечаној академији, при
сутнима се обратио и Његово 
Пре  о свештенство митрополит 
ниш  ки Арсеније, рекавши да му 
је велика част и радост што и ове 
благословене вечери, као и прет
ходних година, може Про куп
чанима да честита градску славу, 
ве лики празник Светог Прокопија.

– И данас смо, као што смо и 
претходних година чинили, про 
шли литијом улицама овог гра
да, молећи Господа и његовог 
угодника Светога Прокопија, да 
благослови све житеље овога града. 
Град Прокупље заиста има чиме 
да се поноси, Светим Прокопијем, 
али и Светим Гео ргијем. Мошти 
Св. Прокопија се још од 14. века 
налазе у овом граду. Претходно 
су биле у граду Нишу, у Саборном 
храму нишке епархије. Од 14. века 
наовамо, оне се налазе у овом древ
ном храму, који прославља 1090 
година свога постојања и један је од 
два најстарија храма на територији 
Републике Србије, рекао је митро
полит нишки  Арсеније.

Говорећи о Прокупчанима, ре
као је да су дубоко хришћански 

народ, који се увек уздао у свог 
свеца, у своју светињу и у нај
тежим временима људског роп
ства, захваљујући којима је и оп
стајао у свим недаћама.

– Тако и данас, у ово време не
сигурно и нестабилно у целом 
свету. Време када се све мање 
помиње име Христово, где се 
храмови претварају у тржне цен
тре, ресторане и неке друге об
јекте. Ми имамо ту радост да се 
у нашој земљи нови храмови по
дижу, стари обнављају, да су пуни 
народа божијег. То смо видели и 
данас на литији, колико је младих 
људи и деце било, што нам даје 
наду за опстанак и нашег народа 
и државе, истакао је митрополит 
нишки Арсеније.

Он је поручио да треба да чу

вамо наше светиње, како бисмо 
имали шта да предамо нашим 
потомцима.

– Треба да будемо достојни на
ших предака, али исто тако, тре
ба да будемо достојни и наших 
потомака, који ће нас се сећати и 
помињати како су имали славне 
претке, баш као што и ми то мо
жемо да кажемо, закључио је 
Ње гово Преосвештенство ми
тро полит нишки  Арсеније, поже
левши да се у радости још много 
година срећемо, поводом славских 
свечаности у нашем граду.

Део ове свечане академије, би  
ли су и црквени хор Светог Про 
копија и прокупачки глумац Ср ђан 
Живковић, који је казивао За
вештање Стефана Немање о језику.

Л.С.

Лауреати Плакете и Похвалница 
„Свети Прокопије“

На предлог Српског лекарског 
друштва Подружнице у Про ку
пљу, овогодишњи лауреат Пла
кете „Свети Прокопије“, је др. 
мед. дент Мирјана Андрејевић
Кри, председницa хуманитарне 
организације „Прохуман“ и 
„Дру штва српских лекара и сто
ма т олога Немачке“ која је сво
јим хуманитарним радом по
магала Прокупчанима и свим 
Топличанима онда када им је било 

најтеже. Кроз дуги низ година она 
се трудила да не заобиђе ни једну 
групацију унесрећених, хенди
кепираних, инвалида, старих, де
ц у оштећеног слуха, избеглице, 
Роме, као и болесне и да им упути 
санитетски материјал, али и жи
вотне намирнице.

Похвалница Светог Прокопија 
је припала др Биљани Кукић, 
специјалисти анестезије и реа
ни  матологије. Она је 15 година 
ра  дила у Прокупачкој болници 
а сада као начелник анестезије 

на Клиници за васкуларну и 
ендо   васкуларну хирургију Уни
верзитетског клиничког центра 
Србије у Београду увек је спремна 
да помогне својим бившим су
грађанима.

Прокупчанка, др Марија Рат
ковићЈанковић још једна је до
битница Похвалнице Свети Про
копије. Запослена је на Одељењу 
дечије нефрологије Клинике 
за педијатрију УКЦ Ниш и на 
Медицинском факултету у Нишу, 
у својству асистент на катедри 

Пе дијатрије. Захваљујући њој и 
њеним успесима, за Прокупље се 
чуло широм света.

Трећа овогодишња Похвалница 
„Свети Прокопије“, припала је 
Ненаду Гиздавићу из Прокупља, 
кога је лична трагедија, у којој 
је остао инвалид, привела Богу 
и Цркви. Учествовао је у филму 
„Покајник у покушају“ који је на 
светским фестивалима 33 пута 
на грађиван, и који је најбољи 
мо  гући амбасадор цркве Светог 
Прокопија у Прокупљу.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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На дан Светог Прокопи¼а свечана литурги¼а

Традиционалан концерт поводом градске славе

Нека вас Свети Прокопије чува и штити 

Публика уживала уз „Неверне бебе“

21. јула 2024.

У храму Светог Великомученика 
Прокопија, поводом храмовне, 
али и градске славе Прокупља, 
Ње гово Преосвештенство ми
тро  по лит нишки господин Арсе
није, данас 21. јула, служио је 
све ту архијерејску литургију, са 
свештенством топличким и про
купачке цркве Светог Проко пија.

Митрополита нишког г. Арсе
нија, пред прокупачком црквом, 
пре почетка празничне литургије, 
дочекали су градоначелник Про 
купља Мирослав Антовић, пред
седник Скупштине Дејан Ла
зић, чланови Градског већа, 
пред ставници Војске и Полиције, 
јавних установа и институција, 
чла нови културно уметничких 
дру  штава, као и многобројни гра
ђа ни Прокупља и Топлице.

Надахнуту беседу казивао је ми
трополит нишки Арсеније и у њој 
нас подсетио и на значај дивних 
Божјих угодника, какав је био и 
Свети Прокопије, као и о ономе 
што нас они, сведочећи својим 
животом и вером у Васкршњег Гос
пода, уче до данашњег дана.

– Свети Прокопије је заштитник 
нишке епархије, с обзиром на то 
да су његове мошти најпре по
чивале у Нишу, у некадашњој 
цр кви Светога Прокопија, где је 

било седиште нишких епископа. 
Од 14. века, његове мошти су ево 
овде у вашем граду, по коме је 
он и добио име. Нека је срећно и 
бла гословено и нека Вас Свети 
Прокопије чува и штити, а по
себно у овим данима искушења 
на глобалном и светском нивоу 
за целу планету. Да молитвама 
Светог Прокопија и свих светих, 
Господ најпре сачува оно што нам 
је најпре преко потребно, а то је 
мир у свету, а затим здравље и све 
остало, истакао је између осталог, 
митрополит нишки Арсеније, 
благосиљајући присутне.

После празничне литургије, 

осве штани су дарови и пререзан 
славски колач. Овогодишњи ко
лачар био је градоначелник Про
купља Мирослав Антовић, а ову 
лепу дужност, на себе је, за идућу 
годину преузео Архијерејски 
намесник Топлички, протојереј
ставрофор Слободан Петровић.

Свечаној литургији су поред 
представника Града Прокупља, 
присуствовали и представници 
Војске и Полиције, јавних и кул
турних институција града, хор 
цркве Светог Прокопија и мно
гобројни становници топ личког 
краја.

Л.С.

22. јула 2024.

Овогодишње славске све ча но
сти, завршене су синоћ, на ступом 
музичке рок групе „Не верне бебе“. 
На Тргу Топли чких јунака окупио 
се велики број љубитеља ове врсте 
музике.

На самом почетку вечери, тра
диционално су наступили фол

користи. Овај пут су за све љу
би  теље српске народне песме и 
игре, играли чланови Културно 
уметничког друштва „Топлица“, 
као и фолклористи из Ниша и Бо
гатића.

– Радујемо се овом дану, јер га 
сви славимо заједно. Он је важан и 
значајан за све Прокупчане. Во лимо 
када ово празнично ве че почне са 

традиционалном ср  пском музиком, 
па се онда на стави, оном коју 
млади више во ле. Значи важно је да 
различити укуси буду задовољени, 
истакли су Прокупчани, који досад 
нису пропустили ниједан концерт 
по водом обележавања градске 
славе Свети Прокопије.

„Неверне бебе“ су по други пут 
гостовале у Прокупљу и обра

до вале све оне који их воле. До
број атмосфери је наравно, као 
и ранијих година, допринео и 
ве личанствени ватромет, који се 
овај пут појавио пре поноћи на 
не бу над Прокупљем. Изазвао је 
одушевљење Прокупчана, који су 
изабрали да градску славу про
славе на Тргу.

Л.С.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Г Р А Д С К А  С Л А В А

Кœижевно вече и духовни разговори

Стихови и предавање о љубави
19. јула 2024.

У амбијенту галерије Народног 
музеја Топлице, одмах по отва
рању изложбе, одржано је књи
жевно вече, а потом и духовни 
ра з го вори.

На књижевној вечери је пред
стављена најновија књига ауторке 
Снежане Теодоропулос, под на
зивом ,,Ослушни ветар”.

Ова књижевница је 2021. године 
објавила књигу ,,За посебне људе”, 
а следеће је представила још једну, 

под називом ,,Шапат Анђела”. Ау
торка ових књига је синоћ, пред 
прокупачком публиком, казивала 
своје стихове, уз пратњу Црквеног 
хора ,,Свети Прокопије”.

Предавач на традиционалним 
духовним разговорима овога пута 
био је протојереј ставрофор др 
Милош Весин, а тема је била ,,Да 
ли се љубав безусловно добија или 
је треба заслужити”.

– Верујте да се можда као ни ка да 
раније налазим у веома неза хвалној 
ситуацији, на отварању једне овакве 
изложбе, после ка зивања ових 
дивних стихова, а све је то појава 
љубави. Шта мо гу још моје речи 
да допринесу? Сама појава ових 
дивних икона, ово сведочанство 
вере, наде и љу бави ваших предака 
на овим просторима, најбољи је 
доказ да се љубав даје безусловно, 
рекао је на почетку обраћања 
прокупачкој публици предавач др 
Милош Ве син.

,,Љубав значи и не повређивати 
оног другог, а хришћанин је онај 
који никог не повређује, било све
сно или несвесно. Волети је не мо
гуће без праштања, а вера треба да 
постане апсолутно поверење”.

Л.С.

19. јула 2024.

У Народном музеју Топлице, у 
оквиру овогодишњих славских 
свечаности, отворена је из лож ба 
,,Ризница храма Светог Вели ко
мученика Прокопија у Прокупљу”. 
Аутори, ове веома вредне и зна
чајне изложбе, су јеромонах Иг
њатије Ђорђевић и свештеник 
Далибор Видић, управник Музеја 
црквених старина епархије нишке. 
Сарадници на истој су били му
зејски саветник, историчар Дарко 
Жарић, виши кустос, историчар 
уметности Драган Поповић и кус
тос, историчар Маја Димић.

– Цела ризница има око 90 и 
нешто икона и једна је од нај бо
гатијих у нишкој епархији. Овде 
се налазе свега 33 што се тиче 
ка    талога и поставке, због самог 
про   стора. Најзначајније су иконе 
Ни  коле Апостоловића, са првог 
ико ностаса прокупачке цркве из 
1816. године, затим комплет та
дашњег иконостаса из 1846. го
дине, рад Косте Крстева из Велеса. 
Имамо укупно десетак аутора 19. 
и почетка 20. века и једно 5 или 6 
анонимних сликара, рекао је јере
монах Игњатије говорећи о томе 
шта садржи ова богата по ставка.

Према његовим речима, она 
је плод заједничког рада про ку
пачког Музеја, Црквене оп штине 
Прокупље и Музеја црк вених ста
рина православне епар     хи је ни  шке. 
Организована је у спо мен градске 
славе Светог Ве ли    комученика 
Прокопија, али и једног важног 

јубилеја, про сла ве 1090. година 
постојања прокупачког храма.

– Пре 90 година, 1934. про
слав   љена је у Прокупљу на ве
ли чанствен начин 1000годи
ш њица храма. Том приликом 
Про   купље је посетио патријарх 
Вар нава и краљ Александар Ка ра   
ђо рђевић. То је било његово по  с
ледње појављивање пред атен тат 
у Марсеју. Вечерашња изложба 
пос већена је између осталог и том 
ју билеју – 1090. година хра ма, до
дао је управник Музеја цркве них 
старина епархије нишке, све ш те
ник Далибор Видић.

Он је навео да се на изложби 
мо   гу видети предмети из ризнице 
про купачке цркве, од којих се по
себно издваја реликвијум моштију 
Св. Ђорђа.

– Мошти овог свеца су у новом 

кивоту, а стари се чува у делу црк
ве них старина.

Ту су и престони, филигрантски 
крстови, које су радили локални 
кујун џије,  златари и мајстори, 
поло вином 19. века. Највећа збир
ка су иконе, а свакако најзначајнија 
је она из 1816. године, рад Николе 
Апостоловића. То су први баро
кни прикази неких светитеља на 
простору Југоисточне Србије, 
нај старији који су овде сачувани, 
рекао је свештеник Видић.

Приликом истраживања мате
ријала за ову изложбу, дошло се 
и до седам аутора који су осли ка
вали иконе, које се данас чувају у 
прокупачкој Цркви.

Ту је и велики број фотографија, 
архивалија, а изложба прати и 
кон ти нуирано постојање кул та 
Све  тог Великомученика Про ко

пија, који на просторима Југо
источне Србије постоји од 4. века 
до данас.

– Она прати и историјат храма, 
а његова прошлост је нажалост, 
обележена страдањима. Сваки 
пут када је народ преживљавао 
не ко страдање, то се дешавало 
и прокупачкој цркви, па она у 
из  весном смислу представља и 
страдање народа Прокупља и 
око лине. Прво велико страдање 
након прве Сеобе, друго након 
друге и последње 1841. године 
на кон Нишке буне, када је нас
ликан садашњи иконостас, ко  
ји се у прокупачкој цркви чу     ва, 
подвукао је свештеник Да ли   бор 
Видић, управник Музеја црк
вених старина епархије нишке, 
представљајући важност онога 
што представља прокупачка црква 
кроз своје постојање.

Изложба ,,Ризница Светог Вели
комученика Прокопија у Про
купљу”, биће отворена до октобра 
ове године, када ће у прокупачком 
Музеју бити организован и научни 
скуп о храму Св. Прокопија. Том 
приликом биће представљена и 
монографија о овој светињи, али 
и другим светињама у Топлици и 
Косаници.

Отварању ове изложбе у Про
купљу, поред бројних посетилаца, 
присуствовали су и Његово Пре 
освештенство Митрополит епар 
хије нишке Арсеније и гра до
начелник Прокупља Мирослав 
Антовић.

Л.С.

Из богате ризнице храма Светог Прокопи¼а

Један од најстаријих храмова у Србији
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р Н О  Л Е Т О

25. јуна 2024.

Традиционална манифестација 
„Културно лето 2024.“, коју орга
ни  зује прокупачки Дом културе, 
настављена је данас већ познатим 
и веома прихваћеним програмом 
„Корак у боји“.

– Ово је 14 „Културно лето“ 
наше куће и шесто осликавање 
платна. Овде се окупе бројни 
про    лазници, који на тренутак 
за  стану, како би својом руком 
нешто налсикали и оставили траг 
на овом платну и постали део 
једног времена, које ће на овај на
чин остати запамћено. Сваке го
дине се у оквиру „Корака у боји“ 
дешава исто, али је платно сваке 
године различито, у зависности 
од тога ко на њему слика. Данас су 
овде прокупачки сликари Драган 
Поповић, Саша Болчина, Владан 
Лабовић и Горан Ристић, рекао је у 
име организатора Дома културе и 
сам учесник овог културног садр

жаја, сликар Милан Илић Трша.
Према речима сликара Драгана 

Поповића ова платна припадају 
културној баштини савремене 
уметности града Прокупља.

– Начин на који слике на овим 
платнима настају представља је
дан неспутани начин, јер на лицу 
места настаје уметничка слика. 
Овакво стварање јесте заправо 
баланс између атељеа и сликања 
у природи. Ово је нека врста ур
баног начина сликарства, где учес
ници, почев од најмлађег узраста, 
па до уметника различитих ге не
ра ција, могу да се изразе на ве
ликом формату. Он се парце лише 
на неколико делова, тако да на 
једном платну имате неколико 
израза, рецимо четири до пет уме
т ника, истакао је Драган По повић.

Он је објаснио да на паноу, који 
има 67 метара, сликају сви који 
желе да буду део тог тренутка, 
за једно са организаторима у још 
једној летњој манифестацији.

Ова платна се разликују у за
ви сности од тога ко их слика, 
али њихов квалитет зависи и од 
инспирације и тога колико ко тежи 
да уради нешто лепо и ква литетно.

Међу сликарима у овој акцији, 
био је и велики број деце, која су 

се трудила да осликају што ви
ше платна, али и што лепше, ко
ристећи светле боје, које, како 
су нагласили доносе радост и за
довољство у самом стварању.

Л.С.

15. јула 2024.

У оквиру овогодишњег Кул
тур ног лета, које организује про
купачки Дом културе, одржана је 
и фудбалска утакмица, у којој су 
снаге одмерили тимови „Дебели“ 
из прокупачких установа културе 
и женски фудбалски клуб „Маши
нац“ из Ниша. Овај догађај, који је 
постао стални садржај ове лет ње 
манифестације и овај пут је изма
мио осмехе публике. Баш како се и 
очекивало и у овогодишњем над
метању, можемо рећи сасвим за
слу жено и традиционално, побе
дио је женски фудбалски клуб 
„Ма  шинац“.

По завршетку ове занимљиве 

ута кмице, прокупачка публика 
је уживала у вечери шале и сме
ха, које носи назив „Златно ма   
га   ренце“. Учествовали су афо ри
сти чари Драган Огњановић и Ми     
ливоје Крстић из Прокупља, Зо      
ран Јовановић из Лесковца и Јане 
Пет ковски из Кочана из Ма  кедоније. 
Њима се на сцени при дружио и 
глумац Драгослав Бран ковић.

– Ови лагани летњи садржаји 
наилазе на подршку публике, јер 
свима је потребно да мало побегну 
и отргну се од свакодневице. Ута к
мица је била пуна смеха, а ве че ша
ле, позитивних вибрација, ис такли 
су посетиоци ова два до гађаја.

Овогодишње Културно лето, 
које се одвијало под слоганом „Ле  

то лети културније“, завршава се 
ве черас, изложбом слика наста лих 

на Ивањданској ликовној ко лони
ји.                                                   Л.С.

29. јула 2024.

На конкурс за награду „Драи
нац“, који расписује Народна би
блиотека „Раде Драинац“ у Про
купљу, стигло је 65 наслова, а 
од луку о добитнику донеће, 12. 
ав густа, жири, који ради у саставу, 
председник Горан Максимовић и 
чланови Славомир Гвозденовић и 
Драган Огњановић.  

Међу пристиглим збиркама по е
зије, које су објављене у 2023. години 
налазе се и дела писаца из Републике 

Српске и Црне Горе, а престижна 
награда ће бити уру чена 26. августа 
2024. године на 55. Драинчевим 
књижевним су сретима.

Према речима директора На 
родне библиотеке „Раде Драи нац“, 
Драгана Огњановића, кон   курс за 
престижну награду „Дра инац“ и 
ове године привукао је велики број 
аутора и издавача, потврђујући тако 
значај и углед ове манифестације у 
књижевним круговима. 

– Задовољни смо великим од
зивом и квалитетом пристиглих 

радова, јер ,,Драинац” награда има 
за циљ да подстакне и про мовише 
савремено песничко ствара ла
штво. Ове године посебно тре
б а похвалити разноврсност и 
регионалну заступљеност учес
ника, рекао је Драган Огњановић, 
директор Библиотеке у Прокупљу.

Жири ће, како је навео, опет 
имати тежак задатак, јер међу 
број  ним квалитетним радовима, 
тре ба одабрати онај који највише 
за служује овогодишњу награду.

– Песници из Републике Српске 

и Црне Горе својим учешћем до
датно су обогатили конкурс, до 
носећи нове перспективе и сти
лове у домаћу поезију, на гласио је 
Огњановић.

Кроз „Драинчеве књижевне 
су  срете”, Прокупље чува и про
мо више књижевно наслеђе Рада 
Драинца, али и окупља истак
ну те песнике, књижевне кри ти
чаре и љубитеље поезије, пру жа
јући им прилику да учествују у 
књижевним вечерима и про моци
јама.                                           Л.К.

Из програма Културног лета Дома културе

Део програма Културног лета

55. Драинчеви кœижевни сусрети

Још један „Корак у боји“ на шеталишту

Фудбалска утакмица и вече смеха 

За награду „Драинац“ конкурише 65 књига
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р Н О  Л Е Т О

4. јула 2024.

Ивањданска ликовна колонија, 
која се ове године традиционално 
одржава 20. пут, одржана је у пр
вој недељи јула. Сликари ко ји пот 
писују ову колонију су Са ша Бол
чина, Бата Стојковић, Сла  виша 
Љубомировић, Филип Ко стески, 
Драган Поповић и Ми лан Илић.

Поред уметничког стварања, 
ле  пота ове колоније, огледа се и 
у дружењу у коме је могуће по де
лити успомене са претходних ко
ло нија.

– Лепота се огледа и у слободном 
стварању, јер нема ништа лепше 
од тога када препустиш сликару да 
ствара оно што жели и на начин  
на који жели. Најлепше је тако, на
равно може и другачије, али много 
је важно дати уметнику слободу, 
јер он тада може да наслика оно 
што никада не би као задато. Чини 
се да је онда слика баш каква треба 

да буде, са пуно емоција и душе, 
сло жили су се сликари.

У име организатора ове ко ло
није и сам сликар и учесник исте 
Милан Илић Трша, рекао нам је да 
свака завршена слика, представља 

заокружену причу, инспирисану 
тренутком и емоцијама сликара.

– Као таква свака носи неку по
себну лепоту, коју свако од нас 
опет доживљава на свој начин, 
јер лепота онога што видимо је 

управо у оку посматрача. Свако 
од нас изложено види другачије, 
али углавном преовладају лепе 
емо ције, које врло често долазе од 
саме комбинације боја на платну, 
истакао Милан Илић Трша.

Он је нагласио да настала дела 
на колонији остају Дому културе 
и да ће традиционално  моћи да 
се виде у оквиру програма, којим 
ће бити обележена градска слава 
Свети Прокопије.

Подсетио је да је циљ ове ко
лоније првенствено био да се про
дајом насликаних дела, помогне у 
обнови манастира Светог Ђорђа 
у Ајдановцу. Сада је она прерасла 
у озбиљну манифестацију, а до
садашњи учесници истичу да се 
поносе тиме да су баш на овај 
на  чин, кроз уметничко ства ра
лаштво, могли да помогну.

Л.С.

5. јула 2024.

Сцена прокупачког Дома кул
туре, синоћ је била другачија, 
при премљена за другачији књи
жевни догађај, за другачију про
моцију књиге. То се осећало у 
све чаној атмосфери, која је чекала 
почетак, да буде посебна. Таква 
је и сама књига Иване Ђурковић, 
„Као Ивана“. Она је посебна и не
по  новљива Ивана, а све у њој је 
,,као она“ и немерљиво као љубав. 
Сва поетика њеног нежног, али 
борбеног живота, стала је на стра
нице ове књиге, која читаоце гура 
напред, у оно што су они сами, а не 
неко други или „као неко дру ги“.

После четири збирке поезије, 
пр ва књига прозе прокупачке 
књи же внице Иване Ђурковић 

угледала је светлост дана и нашла 
се пред љубитељима писане ре чи. 
У овој књизи је она, водећи ди
јалоге са различитим стварним и 
измишљеним ликовима, испри
чала своју причу о животу. На вр
ло интригантан и заводљив начин, 
кроз есеје, цртице, поезију и краће 
прозне текстове, приказала је и 
мушко женске односе, али овај 
пут је, како је истакнуто, имала 
хра брости да то уради зрелије и 
дубоко зарони у промишљања и 
кроз дијалошку форму дође до 
не ких одговора.

О свему ономе што је ова мла да 
књижевница, као и о њеној нај
новијој књизи, „Као Ивана“, го
ворили су и професори српског 
је зика и књижевности Србијанка 
Станковић и Драган Огњановић.

У пропратном делу програма 
ове промоције учествовали су 
глумица Марија Окичић, која је 

читала текстове из Иванине књиге 
и гитариста Андрија Станковић.

Л.С.

27. јуна 2024.

У оквиру Културног лета, које 
организује прокупачки Дом кул
туре, синоћ је у Спомен соби 
„Дра   инац“ одржано филмско ве че, 
на коме је гостовао филмски кри
тичар Дејан Дабић из Ниша.

Он је овом приликом рекао да 
воли да дође у Прокупље и да је 
овакав тип промоције фил мова 
имао још једино у Нишу и Београду. 

Публика је имала при   лику да види 
два старија до ку ментарна филма и 
пет ани мираних.

Дејан Дабић је филмски кри
ти   чар, аутор анимираних фил
мо  ва, дугогодишњи уредник 
филм ског програма Нишког кул  
турног центра и селектор Фе
сти   вала глумачких остварења у 
Нишу, али и уметнички ди ре к
тор Београдског фестивала доку
ментарног и кратко метра жног 

филма – Мартовског фести вала.
Аутор је књига „Прохујало (са) 

етром“ и „Небо изнад целулоида“ 
и коаутор књига „Водич кроз 
40 година Фестивала глумачких 
оства рења у Нишу“, „Водич кроз 
50 година Фестивала глумачких 
остварења у Нишу“ и „На тала
сима анимације“. У оквиру Сту
дија цртаног филма`98, као сце
на риста и редитељ, урадио је 
два    десетак кратких анимираних 

остварења, награђиваних на до
ма ћим и међународним фести
валима: „Крлетка“ је 2002. године 
добила награду „YU АSIFЕ“ на 
Мартовском фестивалу, док су 
„Од  раз“, „Предводник“, „Брбљива 
кор  њача“, „Вештина читања“ и 
„Пасје доба“ били приказани у 
зва   ничном такмичарском про гра
му Мартовског фестивала.

Л.С.

Отворена Иваœданска ликовна колони¼а

Нова кœига прокупачке кœижевнице пред читалачком публиком

У оквиру летœе манифестаци¼е

У знаку јубилеја

„Као Ивана“

Филмско вече
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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02. јуна 2024.

У организацији Српског лекар
ског друштва, Подружнице Про
купље, у Дому културе одржани 
су 62. Јунски сусрети лекара Топ
лице.

Подружница је основана 8. јуна 
1947. године и окупља лекаре ко ји 
су запослени у здравственим уста
новама на територији целог Топ
личког оруга. Досадашњим актив
ностима регионалне подружнице 
Српског лекарског друштва у Топ
лчком округу, доказали су да по
штују трад

Регионална подружница Срп
ског лекарског друштва Прокупља 
била је од почетка подржана ве
ликим ентузијазмом лекара, ње
них чланова, као и добром во
љом руководства здравствених 
уста нова локалне заједнице, до
на торима из привреде и фарма
цеутских сарадника. Данас она 
баштини велику традицију својих 
предходника, организовањем тра 
диционалних манифестација и 
прославом лекарске славе Све
ти врачи Козма и Дамјан. Јунски 
сусрети лекара Топлице ове го ди
не одржавају се 62. пут у конти
нуитету,  па се тако убрајају у 
здра  в ствене скупове са најдужом 
тра  дицијом.

Овогодишње лекарске сусрете 
отворио је проф. др Борис Ђин
ђић, председник Регионалне ле
карске коморе југоисточне Србије.

– Када дођете у своју кућу као 
неко ко треба да буде гост, онда је то 
заиста тешко. Почео бих ре ченицом 
да мали кораци чине наш живот, 
јер пуно малих корака су уствари 
пут из прошлости у бу дућност. 
Захваљујући нашем ко леги др 

Срђану Мијатовићу који нас сваке 
године окупља, и сада су са нама 
људи који су осветлели оно што 
је било иза нас. Овом приликом 
му се захваљујем на овом великом 
подухвату, казао је др Ђинђић.

Напомиње да је свакодневни 
рад, пракса, пут ка усавршавању 
у здравству и да оно не може да 
напредује уколико лекари сами себе 
не усавршавају. Само на тај начин 
могу се створити кадрови који 
могу да држе једну Академију, једну 
високообразовну установу коју има 
Прокупље, захваљујући великом 
пожртвовању оних који су уложили 
напор да то и остваре. Професор 
Ђинђић додаје да ће у скоријој 
будућности овај град бити град са 
најсавременијим здравственим 
центром, а можда некада и центар 
за нове и светски признате методе.

О активностима Српског ле
кар  ског друштва у Топлици го
ворио је др Братислав Васи ље вић. 
Како истиче, поносе се нау чним 

издаваштвом, својим Меди цин
ским научним часописом који је 
први пут изашао 2021. године и 
од тада излази у континуитету 
два пута годишње. Објављено је и 
фототипско издање књиге Новице 
Шаловића, „Лекар у служби свог 
народа – др Алекса Савић ми
нистар народног здравља“, чија је 
промоција била на обележавању 
145 година од рођења др Алексе 
Савића. Монографија о развоју 
здравства у Топлици, ауторке 
проф. Славице Поповић Фили
повић, „Чувари народног здравља 
Топличког округа 18781912 од 
др Јована Белнаржа до др Алексе 
Савића“ и  монографију истог ау
тора „Путевима модерне српске 
медицине у топличком округу 
19121941“, такође су промовисане 
на Јунским сусретима лекара прет     
ходних година.

Лекари Српског лекарског дру
штва Подружнице у Прокупљу 
захвални су председнику др Ср

ђану Мијатовићу на признању 
до бијеном од стране Српског 
ле карског друштва Србије, за 
најбољу Подружницу у 2022. го
дини од укупно 82, а ову награду 
уручио им је председник Српског 
лекарског друштава Србије, ака
демик Радоје Чоловић.

Као и сваке године на овој мани
фестацији додељују се Повеље 
за служним члановима који су 
годинама уназад својим савесним 
лекарским радом и поштовањем 
етичких принципа стекли углед 
у стручној и општој јавности а 
својим таквим понашањем до
принели унапређењу медицинске 
науке и струке.

Повеље Српског лекарског 
дру   штва Подружнице Про куп
ље добилило је 13 лекара спе
цијалиста, а додељене су и ди пло
ме и захвалнице.

Град Прокупље добитник је 
ово годишње Захвалнице Српског 
лекарског друштва  Прокупље, 
а ово признање додељено је и 
Здрав ственом центу Прокупље, 
Републичком фонду за здрав
ствену заштиту Прокупље, Репу
бличком фонду за пензијско и 
инвалидско осигурање у Проку
пљу, као и сарадницима Јели са
вети Вељовић и Горану Томићу.

У радном делу манифестације 
одржана су стручна предавања из 
области урологије, на којима су 
говорили проф. др Милан Аксић, 
доц. др Дарко Лакетић, др. мед 
Братислав Васиљевић и др. мед.
Бојан Вучковић.

На крају стручних предавања 
представљена је књига Славице 
Поповић Филиповић „Проф.др 
Војислав К. Стојановић у трајном 
сећању Топлице“.                      Љ.М.

У Прокупљу је у 71. години 
пре  минуо историчар Петко Мар
јановић.

Свој радни век провео је у нај
пре као професор предавајући 
историју ђацима, а у Народни 
му зеј „Топлице“ почиње да ради 
1993. године, где је и обављао фун
кцију директора.

Иако је радио на свим раздо
бљима историје Топлице, посебно 
је дао допринос на осветљавању 
историје у раздобљу Балканских 
ратова и Првог светског рата. 
Истра  живање овог периода Мар
јано вић је крунисао поставком у 
Народном музеју Топлице „Топ ли 
чки устанак 1917.“ коју је при пре

мио за обележавање стого дишњице 
устанка. Он је овом по ставком, 
оставио сведочанство за будуће 
генерације које ће из ње учи ти.

Био је посвећен писању бројних 
научних радова, каталога, као 
и књига „Топлица кроз векове“ 
и „Топлички устанак 1917“. Као 
аутор потписао је више од сто
тину емисија на Радио „Топ ли
ци“, радио је на припреми број 
них телевизијских емисија са 
различитим телевизијским ку ћама.

Петко Марјановић је рођен 23. 
маја 1953. у селу Подина код Про
купља, завршио је Филолошки 
факултет у Приштини одсек ис
торије 1977. године.

Одржани 62. £унски сусрети лекара Топлице 

У организацији Српског лекарског друштва, 
Подружнице Прокупље

ИН МЕМОРИАМ
ПЕТКО МАРЈАНОВИЋ 1953 –2024.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

О Б Р А З О В А Њ Е

27. јуна 2024.

Градоначелник Прокупља Ми ро
слав Антовић, данас је орга низовао 
пријем за ђаке гене ра ције све 
четири основне и средње школе у 
Прокупљу и лау реате ре публичких 
награда у овој школ ској години. 
Њих 80 је било на пријему тим 
поводом, а на крају ове школске 
године, књи гама је награђено 900 
ученика, међу којима су и одлични 
ученици и вуковци.

– Данас смо имали леп повод 
за окупљање овде код нас, а то су 
најбољи од најбољих у основном 
и средњошколском образовању. 
Поделили смо им вредне књиге, 
које сваке године обезбеђујемо 
за најбоље ђаке. Поред тога 
обезбеђујемо и бесплатне уџбе 

нике за ученике првог разреда, 
а прошле и ове године смо обе
збедили и бесплатне ваучере за 
сву децу у основним школама, 
које ће реализовати до почетка 
школске године. Наставићемо 
да бринемо о њима и убудуће, 
јер су они перспектива  и будућ
ност нашег града, истакао је овом 
приликом градоначелник Про
купља Мирослав Антовић.

Мали хор Основне школе „9. 
окто бар“ је по уручењу вредних 
књига, на задовољство свих при
сутних, отпевао нумеру из фил ма, 
за коју је био награђен на Репу
бличком такмичењу.

Ово је један од лепших начина, 
којим се локална самоуправа може 
захвалити младим и талентованим 
ђацима. На овом пријему им је 

поручено, да где год се буду нашли 
у даљем школовању, увек ће имати 
снажну подршку свог града, који 

ће за све њих  бити мирна лука у 
коју су увек добродошли.

Л.С.

18. јула 2024.

У Београду су данас, уговор о 
суфинансирању пројекта, између 
Града Прокупља – ,,Прокупачка 
епигенија културе” и Републике 
Србије – Министарства култу
ре, потписали заменик градона
челника Марко Костадиновић 
и министар у Влади Републике 
Србије Никола Селаковић.

Реч је о Јавном конкурсу Мини
старства културе од 27. новем
бра 2023. године, под нази вом 

,,Градови у фокусу 2024. године”, 
којим се подстиче локал ни ра
з воj, кроз подршку годиш њим 
програмима културних актив
ности, које се реализују на те
ри  торији јединица локалних 
са мо управа за 2024. годину. За ре а
лизацију суфинансирања про је кта 
Града Прокупља – ,,Про купачка 
епигенија култу ре”, за  хва  љујући 
којем ће, бити за ме ње на столарија и 
уведено гре јање у згради Културно 
образовног центра, одобрена су 
средства у из н осу од 4.000.000,00 

динара, на основу Решења о додели 
средстава за суфинансирање 
програма је диница локалних 
самоуправа, који се суфинансирају 
кроз про грам Министарства 
,,Градови у фокусу 2024.”.

Заменик градоначелника Про
ку пља, Марко Костадиновић, се 
захвалио Влади Републике Србије 
што редовно пружа подршку 
Про купљу и њеним грађанима, а 
посебно је поздравио и ову вели ку 
и значајну помоћ Културно обра
зовном центру ,,Топлица”.

Директор Културно образовног 
центра Бојан Миленковић, који је 
присуствовао потписивању овог 
уговора, рекао је да и Град Про
купље учествује у реализацији овог 
пројекта, са 517.887,03 ди нара.

– Ја се захваљујем и нашој ло
калној самоуправи и Мини стар  
 ству културе, јер ћемо ре   а лизаци  
јом овог пројекта по бо љ шати 
услове рада наших за по слених, 
али и корисника услу га наше уста
нове, нагласио је Миленковић.

Л.С.

13. јуна 2024.

Баш као и ранијих година, уче
ници Основне музичке школе 
„Корнелије Станковић“, и овај пут 
су обрадовали љубитеље класичне 
музике, али и поштоваоце њи
ховог рада, величанственим завр
шним концертом.

Ово је поново био догађај за 
који се тражило место више, јер 
су бројни Прокупчани, желели да 
чују и виде младе и талентоване 
ђаке ове школе. Наступило је 
њих 34 са композицијама за које 
су освојили одличне резултате на 
бројним такмичењима, на којима 
су учествовали у току школске 
године. Ове школске године 
освојили су укупно 85 награда, 
што је готово дупло више него 
ранијих година.

– Овај завршни концерт је 
наша традиција, коју волимо и 
настојаћемо да дуго траје, а то опет 
зависи од наших ученика. Уколико 
и убудуће буду освајали велики 
број вредних награда, такмичећи 
се у својим категоријама са вр
шња цима широм наше земље, али 
и ван ње, можда ћемо морати да 
потражимо већи простор, како би 
се сви заједно представили пред 
својом публиком. Задовољни смо 
и поносимо се њиховим успесима, 
јер су заиста бриљантни, истакао 
је овом приликом директор ове 
музичке школе Владимир Дро
бњак и додао да сви заједно, сваке 
године, настоје да покажу да су 
напредовали и да су бољи у односу 
на прошлу школску годину.

И овај завршни концерт је још 
једном показао да наш град има 

талентоване младе људе, којима 
треба да се поноси и који су сас

вим сигурно, његови најбољи 
представници у земљи и свету.

Љ.М.

На при¼ему код градоначелника

Министарство културе подржало про¼екат Културно образовног центра ,,Топлица”

Основна музичка школа „Корнели¼е Станкови�“

Најбољи основци и средњошколци 

За боље услове рада

Завршни концерт ученика 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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20. јула 2024.

Десета, јубиларна мани феста
ција, у којој се припрема риб ља 
чорба, поводом обележавања 
град ске славе Свети Прокопије, 
одржана је на Тргу Топличких ју
нака. Окупила је љубитеље доб
рог расположења и забаве, али и 
добре куваре, различитих зани
мања свих генерација.

– Окупили смо се овде да сви 
заједно кувамо за наше Про
куп чане. Сву ову рибљу чорбу, 
коју кувају наши пријатељи, да
роваћемо нашим суграђанима, 

тако што ћемо је заједно дегу
стирати. Ту су нам и гости из 
Пеј ковца, Ђакуса, једном речју, 
сви који су хтели да учествују су 
ту. Овде је 11 екипа, а њих чине 
људи различитих занимања, ко
је повезује љубав према кува
њу рибље чорбе. Ту су радници, 
сељаци, доктори, ту нам је и наша 

војска. Дружење је за нас нај
важније, као и то што можемо да 
дарујемо наше суграђане рибљом 
чорбом, рекао је пред седник 
удружења ,,Бистро Про купље”, 
Ср ђан Радосављевић и до дао да 
је међу куварима у свим екипама, 
нај в ише оних најста ријих и нај
искуснијих.

Он је истакао да је ову мани
фестацију подржао Град Про ку
пље и да без те помоћи припре
мање рибље чорбе не би било 
мо гуће.

Један од најстаријих учесника 
овог дешавања Бранислав Цвејић 

је рекао да на овом месту, има 
места само за задовољство, уз 
добру чашицу и разговор.

– Нема такмичења као ранијих 
година. Атмосфера је опуштена и 
сви на крају пробамо оно што смо 
спремили, без оптерећења да је ова 
или она рибља чорба боља. Све 
су добре и свака је припремљена 

према нечијем провереном ре
цепту и истанчаном укусу, истакао 
је овај дугогодишњи учесник ове 
манифестације.

Са гостима из побратимљених 
градова Епона, Кочевја и Бо га
тића, градоначелник Прокупља 
Мирослав Антовић је обишао 
учеснике у припремању рибље 
чорбе.

Они нису крили задовољство 
што су у нашем граду поводом 
прославе градске славе Свети 
Про копије.

– Данас је трећи дан славских 
свечаности у нашем граду. За

довољетво је веће, јер су данас 
са нама и наши гости из Епона, 
Кочевја и Богатића, који су дошли 
да нам увеличају славље и са нама 
поделе тренутке радости. Заједно 
са њима обићи ћемо екипе које 
припремају рибљу чорбу, а када 
она буде готова, сви заједно ћемо 
је и пробати, истакао је Антовић.

Док су кувари рибље чорбе, ос
тали на својим местима да заврше 
започети посао, градоначелник и 
чланови Градског већа, су заједно 
са гостима отишли у Дом културе, 
где су одгледали позоришну 
пред ставу ,,Милош велики књаз 
српски”,  кога је играо Александар 
Дунић.

По завршетку представе, баш 
као што су и најавили, свратили 
су до штандова где се спремала 
рибља чорба, да је пробају.

Били су одушевљени оним 
што су дегистирали и сложили 
су се са организатором, да је нај

исправније што у овом кувању 
нема такмичења, јер би заиста би
ло тешко одлучити, ко би понео 
титулу најбоље припремљене 
рибље чорбе, зато што су све биле 
изузетно укусне. 

Л.С.

Десето ¼убиларно куваœе рибšе чорбе поводом градске славе

Добри кувари свих генерација

21. јула 2024.

У оквиру спортског дела програ
ма, којим се обележава градска 

слава Светог Великомученика 
Про копија у Прокупљу, одржано 
је традиционално такмичење у 
риболову, у организацији Удру

жења спортских риболоваца ,,Би
стро Прокупље”. Такмичење на 
Кеју на Топлици, окупило је 31 
учес ника, 17 сениора и седморо 
пи онира, док је још седморо њих, 
било ван конкуренције.

– Циљ овог релаксирајућег и 
врло лепог такмичења, као и сва
ке године јесте пре свега дру жење 
и излазак у природу, али и да се 
прикаже риболовачко умеће, ре
као је у име организатора Рибо
ловачког удружења ,,Бистро Про
купље”, његов председник Срђан 
Радосављевић.

Ове године је најбољи код се
ниора био је Милош Јовановић 
из удружења ,,Нишава” из Ниша, 
који је уловио 1100 грама рибе, 
друго место припало је Драгану 
Чворовићу из Прокупља. Његов 
улов је био тежак 970 грама, док 

је трећи био Стефан Манојловић 
из Књажевца са 950 грама улова.

Они су добили трофеје, док су 
деца на првом, другом и трећем 
месту, добила медаље. Сви учес
ници ове манифестације, којих 
је било педесетак, добили су ма
јице, које ће их подсећати на то 
да су некад били део спортског 
про грама прославе градске славе 
у Прокупљу.

Председник Риболовачког удру
жења Срђан Радосављевић је ис
такао и то да је задовољан тиме 
како је протекло такмичење и 
зах  валио се свима који су помогли 
да се оно траје и да ове године, 
про слави свој мали јубилеј, десет 
година постојања.

Л.С.

Одржано такмичеœе у риболову на Топлици

Добар улов уз добру забаву
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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15. јуна 2024.

У спортској хали у Прокупљу 
одржан је први по реду турнир 
у мини рукомету за девојчице и 
дечаке под називом „Мини јуж
на пруга 2024“. На турниру су 
уче  ствовале девојчице и дечаци 
рођени 2013, 2014 и 2015 године. 
Учествовало је укупно 12 екипа 
са око 150 учесника. На турниру 
током читавог дана одиграно је 
30 утакмица на два терена а све 
је протекло у најбољем реду и у 
спортском духу.

Турнир је отворио Иван Петро
вић, члан градског већа задужен за 
спорт и омладину који је пожелео 
добродошлицу свим учесницима 
и представницима екипа.

Желим све да вас поздравим и 
да вам пожелим пуно успеха данас 
на турниру у мини рукомету. 
Основни циљ турнира је да се 
што више деце укључи у спорт и 
да заволи рукомет. Град Прокупље 
подржава овакве акције и са за
до вољством учествује у орга

низацији турнира, рекао је Иван 
Петровић.

На крају турнира свака екипа 
је добила заслужени пехар и зах
валницу за учешће које су до
де лили председник Рукометног 
клуба Топличанин Бранислав 
Пе т ровић и потпредседник Вла
дан Насковић. Завршну реч и 
за   хвалност представницима го
сту  јућих клубова на учешћу и 
ферплеј понашају током турнира 
упутио је легенда рукометног 
клуба Топличанин Љубиша Мило
сављевић.

Рукометни клуб Топличанин 
се захваљује Граду Прокупљу као 
и трговини пића „ Лазић“ који су 
помогли да се турнир организује и 
протекне у најбољем реду.

Посебна захвалност клуба иде 
девојчицама из ЖРК Топличанин, 
које су изашле у сусрет и биле су 
задужене за суђење и вођење ре
зултата на турниру.

М.К.

02. јуна 2024.

Од петка па до недеље Блаце 
и Прокупље били су домаћини 
рукометног првенства државе 
за рукометашице рођене 2007 и 
млађе односно за кадеткиње. Град 
Прокупље био је покровитељ 
првенства на коме је учествовало 
12 екипа а након утакмица по гру
пама које су се одржале у петак, 
утакмице полуфинала као и утак
мице за пласман одиграле су се у 
спортској хали у Прокупљу. Прво 
место на првенству припало је 
екипи Јуниор из Београда која је у 
финалу савладала екипу Београда 
резултатом 21:20 после преокрета 
у другом полувремену. Треће 
место је припало домаћинима 
еки пи Топличанина која је у ута
к мици за треће место била боља 
од екипе ОРК Београда ре зул
татом 23:17. Церемонији про гла
шења екипног победника и на 
до дели појединачних признања 
присуствовали су Мирослав Ан
товић градоначелник Проку пља 
и Иван Петровић члан град ског 
већа задужен за ресор спорта.

– Пре свега желим да се за
хва    лим свим екипама које су 
обе  з  бедиле учешће на држав
ном првенству Србије и које смо 
уго стили овог викенда у Проку

пљу. Честитам екипи Рукометног 
клуба Јуниор на освојеном пр
вом месту која је у неизвесној 
завр  шници успела да савлада РК 
Београд. Одржавање турнира код 
нас и за наш град има вишеструки 
значај. Надам се да смо оправдали 
улогу домаћина и да су љубитељи 
рукомета уживали овог викенда. 
Град Прокупље је ту да подржи 
сваку спортску манифестацију 
ова квог типа,а нарочито кад су у 
питању деца и млађе категорије, 
рекао је Мирослав Антовић Градо
начелник Прокупља.

За најкориснију играчицу Др

жавног првенства изабрана је 
Та   мара Душић из победничке 
еки  пе Јуниор из Београда док се 
у идеалној постави Државног 
првенства налази једна играчица 
Топличанина, Лена Здравковић 
на позицији десног бека као и 
прошле године на првенству које 
је одржано у Бору.

– Задовољни смо постигнутим 
резултатом и приказаним играма. 
Изгубили смо у полуфиналу на 
седмерце али су девојке показале 
карактер и надамо се да ће оне 
бити окоснице сениорског састава 
наредне године. Оно што је за нас 

најважније је да је хала свих дана 
првенства била пуна и да смо на
ставили континуитет стварања 
мла дих играчица. Желим да се 
захвалим на великој подршци у 
организацији првенства општи
ни Блаце и граду Прокупљу а 
посебно Градоначелнику Проку
пља Антовићу и већнику за спорт 
Петровићу. Посебно бих се на 
кра ју захвалила Дому ученика у 
Прокупљу и директорици Јеле ни 
Вуковић на подршци и на све му 
што су учинили како би се учес
нице првенства осећале као да су 
код куће. Сви гости Прокупља 
то ком првенства, представници 
савеза, службена лица и роди
те љи играчица имали су само 
ре  чи хвале за организацију Др
жавног првенства, рекла је Ди
јана Констатиновић спортски ди
ректор ЖРК Топличанин.

Иначе пето место на Држав
ном првенству припало је еки
пи Црвене звезде док је на ше
стом мест у завршила екипа 
Ме      дицинара из Шапца. Седмо 
ме  сто заузела је екипа Металца 
из Краљева, осмо Словен из Ру
ме, девето Железничар из Ин ђије, 
десето екипа   Срема док су пос
ледња два места заузели Млади 
рад ник из Радинаца и Темерин.

М.К.

Одржан турнир у мини рукомету „Мини ¼ужна 
пруга 2024“

Одржано првенство Србије за младе рукометашице
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тел. 027/324 494, e-mail: toplicke.novine@prokuplje.org.rs • Главни и одговорни уредник: Игор Стојановић • Редакција: Лидија Стаменковић, 
Љиљана Мировић, Нина Ђорђевић, Зорица Миливојевић, Милан Крстић • Фото: Срђан Дробњаковић • Штампа: Свет принта, Ниш
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Фестивалом спорта, на коме су 
се представили сви прокупачки 
спортски клубови, синоћ су на Тргу 
Топличких јунака, званично почеле 
славске свечаности. Учеснике ове 
традиционалне манифестације 
поздравили су градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић и 
чланови Градског већа.

– Град Прокупље увек настоји 
да максимално помогне спорт. 
И ранијих година смо издвајали 
значајна средства из буџета. Сва
како ћемо се трудити да та средства 
убудуће повећамо и створимо 
аде  кватне услове свим нашим 
клу  бовима, а нарочито нашој де 
ци, јер су они перспектива и бу
дућност нашег града, рекао је гра
доначелник Антовић, приликом 
обиласка прокупачких спортиста, 
који су приказали вештине, које 
су им донеле бројне медаље на ве
ликим такмичењима.

Учешће на фестивалу узели 
су чланови прокупачких спор
тских клубова међу којима су 
би    ли гимнастичари, одбојка ши
це, одбојкаши, боксери, ру ко
ме  ташице, рукометаши, стоно
тенисери, стрелци, кикбоксе ри.

Тренер прокупачког гимна сти
чарског клуба Предраг Младе
новић је истакао да му је веома 
дра го да гимнастичари учествују на 
овом дешавању поводом славских 
све чаности.

– Када је спорт у питању, ту је 
љубав најважнија, па нам тако ни 
ове високе температуре не сметају 
да прикажемо један део оних веш
тина, које наши гимнастичари 
знају. Као и ранијих година, било 
је доста добрих резултата, али наш 
најистакнутији такмичар је Урош 
Грујић, који је прави амбасадор 
нашег града. Он је остварио успе
хе на многим међународним так
мичењима прошле године, док је 
ове, на републичком освојио прво 
место. Ту су и остали такмичари, 

чији успеси такође нису зане мар 
љиви, па је управо због њих по
требно још много урадити, како би 
се побољшали услови за тренирање 
у овом спорту, рекао је Младеновић.

Део овог фестивала био је и 
Стре  љачки клуб ,,Топличанин 
1887”, а њихов тренер Небојша Пав
ловић је позвао све оне који воле 

овај спорт да му пруже подршку у 
сваком смислу те речи.

– Имамо децу која освајају ме
даље редовно на такмичењима и 
у врху су стрељачког спорта у Ср
бији. Ове године опет имамо ви
цешампионку Србије, пионирку 
Ма рију Нешић, као и јуниорке са 
првим местом екипно. Одличне 

резултате постижу наши чланови. 
Углавном се финансирамо из бу
џета Града Прокупља, задовољни 
смо и желели бисмо да та подршка 
траје. Све се више осавремењујемо, 
купујемо нову опрему, улажемо у 
децу, у њихове тренинге, како би 
постигли што боље резултате, ре
као је Павловић.

Он је нагласио да се веома поноси 
резултатима свих чланова клуба и 
поменуо Наталију Павловић, која 
је некада пуцала за стрељачки клуб 
,,Топличанин”, а која је сада јуни
орска репрезентативка.

– Бодримо нашу децу, имамо 
велике таленте и надамо се да ће 
многи од њих постати репре зе н
тативци, а можда ће неко од на ших 
Прокупчанина да оде и на Оли м
пијаду, што бисмо веома во лели, 
за кључио је овај тренер.

Предности спорта, којим се про
фесионално баве, приказали су 
овом приликом и боксери. Тренер 
Боксерског клуба ,,Топлица” Ни
кола Мартиновић је нагласио да је 
ово лепа прилика да се пре свега 
најмлађи упознају са спортском 
понудом у граду и могућностима 
да се у њих укључе.

Најмасовнији и најпривлачнији 
спорт за припаднице, не само 
лепшег, већ и јачег пола, чини 
нам се да је одбојка. На фестивалу 
спорта у центру града, били су и 
чланови Одбојкашког клуба ,,Топ
личанин”, који су, играјући као на 
неком престижном такмичењу за 
медаљу, показали да овај спорт, 
поред талента који морате имати, 
доноси и тражи тимски рад и дух, 
за који се увек вреди борити.

То нам је потврдио и тренер Бо 
жидар Јовић, који је један од за
служних за победе које остварује 
овај клуб на бројним такмичењима.

Овај јединствени фестивал спор
та у нашем граду, био је прилика 
да најмлађи Прокупчани виде све 
његове лепоте и одлуче којим би се 
спортом, можда у будућности ба
вили.                                                  Л.С.

01. јула 2024.

Боксери Топличанина остварили 
су фантастичан успех на Купу Ср
би је у боксу који је одржан на 
Златибору. Прокупчани су осво
јили 4 златне медаље, 2 сребрне 
и једну бронзану. Златне медаље 
освојили су Никола Јевтић и Ни ки 
та Божић у сениорској конкурен
цији, омладинац Никола Коцић и 
Вук Белетић у конкуренцији ка
дета. Сребрне медаље припале су 
Бобану Милосављевићу у конку
ренцији омладинаца и јуниору 
Саши Станковићу док је Николи 
Јовановићу у конкуренцији омла
ди наца припала бронза. Боксерски 
клуб Топличанин је на Купу Ср
бије на коме су се такмичили нај

бољи клубови из свих региона 
уче ствовао са 7 боксера и сви се 
кући враћају са неком медаљом 
што представља сјајан успех и по

тврђује да је БК Топличанин на 
путевима старе славе.

– Изузетно смо задовољни по
сти г нутим резултатима на Купу 

Србије. У веома јакој конкуренцији 
где су учествовале најбоље екипе 
из Србије, освојили смо 4 злата, 2 
сребра и једну бронзу што је фан
тастичан резултат. Честитао би 
на шим боксерима и тренерима на 
медаљама и на сјајном пред став
љању клуба и нашег града на Купу 
Србије у боксу, рекао је Ми лан 
Алишановић секретар Бок серског 
клуба Топличанин.

Иначе током Купа Србије, кадет 
Боксерског клуба Топличанин Вук 
Белетић имао је изборни меч за 
репрезентацију Србије где није 
успео да се избори за учешће на 
првенству Европе које ће се одр
жати у августу.                            М.К.

Фестивалoм спорта отворене славске свечаности

Четири злата за боксере Топличанина


